
     Referat fra mødet den 7/3-2024 tilstede 8 mand  Allan Ulriksen havde meldt afbud Af ferie velfortjent 

. 

 Formanden Hans Christian Nielsen byd Christian Pedersen som var ny representant for sletten 

jagtforening . 

   Punkt 1.    Indberettede Dyr . Carsten oplyste at der var Indberrede  209 Dyr på Nordfyn men der 

manglede indberredning 

                   Fra Åge w jensenfonden men det er der styr på inden Årsmødet oplyste Carsten .    

     Punkt 2 .   Nyt fra mødet sollerup den 4/2-2024 Deltog Carsten Og Lars 

På mødet var der flere muligheder som der blev snakket om blandt andet at der ønskes en fælles        

jagttid på hele Fyn 

                                 Og Ørene . så de jagttider der kommer er enes 

                                 Der blev oplyst at der kommer nye jagttid på Då/Kalv fra 1/7-2024 

                                 Fra 1/7-2024 nye jagttid på støre Hjorte  

 For at opfylde de regler var der en del snak om en svensk model med Laug så man skulle opfylde en 

kvote for at opnå 

                                 Mulighed / retten til afskydning af stor Hjort . 

                                 Men det var kun muligheder som kunne være Aktuelle / tanke . 

                                 Men mere om dette emne på det store møde i Grenå i April Måned . 

  

               Punkt 3 .  Dagsorden til Årsmødet .  H C Laver udkast til Årsmødet . 

  

               Punkt 4 .  Nye Jagttider frem til 2026 . 

  Hjorte Lauget han den holdning at man freder spis hjorte og de følger støre hjorte med hensyn til 

jagttider/afskydning 

                                 Da der brug for afskydningen af disse minimeres . 

                                 Men mere om dette til Årsmødet ved H C   

  

 Punkt 5 .  Fællesjagt på Nordfyn Då/Kalve . 

 Nordfyns Jagtforening fremsætter et forslag om fælles jagt på Då/Kalve hvor alle jagtforeninger deltager 

på lige  

Hvor man tilmelder sig gennem sin jagtforening i januar måned 2025 

 Med fælles morgenmad og frokost mod en mindre egen betaling til forplejning på dagen og afslutning på 

dagen fællers parade 

Efter 3 til 4 timers jagt og dette skal ses som et nyt tiltag med bredt samarbejde mellem de nordfynske 

jagtforeninger . 

  Punkt 6 .  H C kunne oplyse at man fra Strandager ønsker at den som sider i Hjortelaugt vat et 

Bestyrelsesmedlem som lige nu varetages 

                                 Af Lars Lykkesholm . 

                                Strandager ønsker at Steffen Ulf Sørensen  indtræder i Hjortelauget for Strandager 

Jagtforening  her fra Årsmødet 2024 . 

                                Lars Lykkesholm forsætter i Hjortelauget men med anden funktion . 

  

    Punkt 7 . Kasseren . Erik Sørensen oplyste der var en kassebeholdning på 1000kr i kassen . 

     så dem der har lyst til at donere et mindre beløb til hjortelaugt er velkommen 



    Carsten arbejder videre på hjemesiden med et oplæg 

    Erik Sørensen har beviser for hjortelauget med hvis man ønsker at købe et til støtte til en 100kr 

                                Til Årsmødet . 

 Man har valgt ikke at lave trofæ udstilling i år da vi i hjortelauget henstiller til at man jo passer på store 

hjorte og med den henstilling 

 Kan det jo ses vi siger et men gør noget andet . 

  Punkt 8 .  EVT næste møde . det bliver den 15/4-2024 kl 19 ved Nordfyns jagtforening . da alle 

tilstedeværene kunne . 

                                Afbud til H C på mobil 25851778 

     

                                                                                                          Mvh Lars Lykkesholm 

  
 


